



ISO 14001&ISO 45001 内审员培训 ISO 14001&ISO 45001 Internal Auditor

目标与内容 Objectives and Content

本课程将从两项标准的异同比较入手，使学员了解综合型管理体系的建立过程及内审要求，并注重对内审员能力的培训。掌握 ISO14001 和 ISO 45001 标准的要求；掌握建立环境-安全综合体系的方法；掌握环境-安全综合体系内审技巧。

EHS Internal auditor course can help student understand establishment process and internal audit requirements, pay attention to improve internal auditor's ability, and help mastering the requirements of ISO14001 and ISO 45001 standards, mastering the methods of establishing an environmental-safety integrated system, and the internal auditing skills of the environmental-safety integrated system

时长：4 天 Duration: 4days

参加对象 Target Group

EHS 专员、EHS 工程师、安全管理人员、安全主任、安全工程师，以及希望向 EHS 主管发展的人士
EHS specialist, EHS engineer, Safety specialist, Safety director, and those who wish to learn EHS

大纲 Outline

- 环境安全管理体系标准起源及背景介绍
- 环境保护，安全基础知识介绍
- ISO14001 和 ISO 45001 标准详析
- 环保和职业安全法律法规标准介绍
- ISO14001 和 ISO 45001 要素的比较性分析
- 综合内审技巧（通过案例讲解审核技巧）
- 审核计划、首次、末次会议技巧
- 不符合报告、审核检查表、审核报告编写技巧
- 模拟审核
- 资格考试
- Introduction to the origin and background of environmental safety management system standards
- Environmental protection, safety basics
- Detailed analysis of ISO14001 and ISO 45001 standards Introduction to the origin and background of environmental safety management system standards
- Environmental protection, safety basics introduction
- Detailed analysis of ISO14001 and ISO 45001 standard
- Introduction to environmental protection and occupational safety laws and regulations
- Comparative analysis of ISO14001 and ISO 45001
- Internal Audit Skills
- Review plan, first and last meeting
- Non-compliance with reports, audit checklists, and audit report writing skill

学员完成全部课程后，可获得 TÜV SÜD 颁发的培训证书。
Training certificate will be issued by TÜV SÜD.

培训顾问 Trainer

TÜV SÜD 学院（TÜV SÜD ACADEMY）是 TÜV SÜD 集团下提供培训和咨询服务的专业平台，透过公开课培训、企业内训、研讨会、人员认证、在线培训、训练营、现场辅导、企业咨询等方式，帮助企业从体系、流程、人员、产品、技术以及服务质量全面发展，最终实现企业的绩效提升与可持续发展。目前，我们的服务覆盖到工业、汽车、铁路、食品、电子产品、纺织品、金融业、快速消费品、电信、光伏、新能源、政府机构、教育机构等多个行业。150 周年的历练和蜕变，使我们拥有引以为傲的讲师资源及良好口碑。作为世界领先的专业培训提供商，我们在全球拥有超过 500 名顾问和技术专家、2500 名培训师，每年培训参与者超过 110,000 人次。

TÜV SÜD Academy is a united platform providing training and consulting services. Through public training, in-house training, seminar, personnel certification, online training, training camp, onsite coaching and consulting, we help your company to improve in all aspects from management system, process, personnel, product, technique to service quality. Therefore, lead your company to achieve performance improvement and continuous development. Currently, our service covers almost all industries, eg. industry, automotive, railway, food, electronic, textile, finance, FMCG, telecom, photovoltaic, new energy, government, education, etc. With 150 years' experience and growth, we've earned vast trainer resources and a great reputation. As a world leading training and consulting service provider, over 500 consultants & techniques and over 2500 qualified trainers are providing services to over 110,000 personnel all over the world every year.

地点：上海市恒通路 151 号 TÜV SÜD 大楼

Venue: TÜV SÜD Buidling, No. 151 Hengtong Road, Shanghai

日期 Schedule

April 23-26,2019
July 9-12,2019
November 11-14, 2019

价格 Price

Members:
RMB 3710
Non-members:
RMB 4000

Fee includes lectures, course materials and lunch.

包括会务，资料费，午餐费。

语言 Language
Chinese